
 

ANDØY KOMMUNE 

 

 

Møteprotokoll 
for 

KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 22.11.2021 Møtetid: Kl. 11:00 - 17:00 
Møtested: Kommunestyresalen Saksnr.: 111/2021 – 127/2021 

 
 
Møtende Medlemmer Parti 
Anitha Bendiksen AP 
Tommy Søberg AP 
Matz Abrahamsen H 
Arne Robert Svendsen MDG 
Knut Nordmo SP 
Lill Pettersen SP 
Marita Thanke Hansen SP 
Per Kristian Elvan SP 
Rune Stave SP 
Tone Grav SP 
Tore Benjaminsen SP 
Torfinn Bø SP 
Yngve Laukslett SP 
Jitse Jonathan Buitink SV 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen SV 
 
Forfall meldt fra følgende medl. Parti Følgende varamedl. møtte Parti 
Kjell Are Johansen AP Bjørn-Roger Steen AP 
Halvar Rønneberg FRP  
Anders Stave MDG   
Jakop Mortensen SP Øyvind Ridola Høyning SP 
Kjell-Gunnar Myrseth SP Trude Haug SP 
Kurt Spjelkavik SP Hilde Johnsen SP 
Odd Arne Andreassen SP Øyvind E. B. Hanssen SP 
Stine Lundemo SP Tone Schaug SP 
 

 
 

Møteleder: Ordfører Knut A. Nordmo 
Fra adm. møtte: Fungerende rådmann Sveinung Ellingsen, økonomisjef Eva N. 

Fagermyr, teknisk sjef John Petter Karlsen, personalfaglig rådgiver 
Kjell-Einar Johansen, enhetsleder Mette Larsen, leder NAV-Andøy 
Eirin Fjellvang, enhetsleder Merete Olsen og formannskapssekretær 
Greta Jacobsen 
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Rett utskrift: 
 
Jeg bekrefter med dette at utskriften er ført i samsvar med det som ble bestemt i møtet. 
 
 

   

   
                                                             Knut A. Nordmo 
                                                                  ordfører 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  

111/2021 Godkjenning av innkalling  

112/2021 Godkjenning av saksliste  

113/2021 Godkjenning av møteprotokoll  

114/2021 Referatsaker  

115/2021 SØKNAD OM SALGBEVILLING FOR ALKOHOL - COOP 
EXTRA ANDENES 

 

116/2021 Forbedret mobildekning i Sør-Andøy - finansiering av 
strømtilførsel til mastepunkter 

 

117/2021 Beregning av sosialhjelp  

118/2021 INTERKOMMUNAL PLAN MOT VOLD OG OVERGREP I 
NÆRE RELASJONER 

 

119/2021 Omsorgsboliger Andenes - utredning av alternativer  

120/2021 Søknad om dispensasjon fra LNFR-formålet for 
bruksendring av campingplass 

 

121/2021 Utredning av representanten Tone Gravs forslag i sak 
18/762 

 

122/2021 Uttalelse til kommunal- og moderniseringsdepartementet 
vedrørende etablering av fond på 250 mNOK for Andøy 
kommune 

 

123/2021 FORVALTNINGSREVISJON 
UNDERVISNINGSSEKTORETN 

 

124/2021 Kontrollutvalgets årsmelding for 2020  

125/2021 Spørsmål og interpellasjoner  

126/2021 HØRING AV STRATEGISK PLAN FOR JORDVERN I 
NORDLAND 2022-2025 

 

127/2021 REVISJONSORDNING I ANDØY KOMMUNE  

 
 
ORIENTERINGER 

 

Orientering fra Fontenehuset 

Orientering «Heltidsprosjekt nytt sykehjem»  
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Ordføreren ønsket velkomment til møtet. 

Kulturinnslag:  Aminde Nordmo og Hanne Paulsen – gitar og sang 

Navneopprop: 

Rådmannen foretok navneopprop, 21 representanter var til stede. 

Ordføreren erklærte møtet som vedtaksfør. 

 

111/2021: Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 111/2021 Vedtak: 

Innkallingen godkjennes uten merknader. 

 
 
 
112/2021: Godkjenning av saksliste 
 
Forslag til vedtak: 

Sakslisten godkjennes som den foreligger. 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Ordføreren foreslo følgende endringer på sakslisten: 
· Orientering fra Fontenehuset vil bli gitt etter godkjenning av sakslisten 
· Deretter orientering om «Heltidsprosjekt nytt sykehjem»  
· Sak 125/2021 Spørsmål og interpellasjoner tas som første sak etter 

orienteringene. 
 

Ordføreren informerte om at en del av sak 121/2021 - Utredning av representanten Tone 
Gravs forslag i sak 18/762,  ikke fremkommer i møteportalen. Saken var derfor omdelt på 
papir. 
 
Anitha Bendiksen (AP) varslet spørsmål om PPT-ordning. 
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KS- 112/2021 Vedtak: 

Sakslisten ble godkjent. 

 
Ordføreren overrakte blomster til Siv Loe og Robin Vestgård Jørgensen og takket for god 
jobb i forbindelse med planlegging, tilrettelegging og gjennomføring av arrangementet 
«Andøy i Oslo». 
 
 
ORIENTERINGER: 
 
Representanter fra Fontenehus Norge og Fontenehuset Harstad informerte om Fontenehus 
og svarte på spørsmål. 
 
Enhetsleder Mette Larsen orienterte om «Heltidsprosjekt nytt sykehjem» og svarte på 
spørsmål. 
 
 
113/2021: Godkjenning av møteprotokoll 
 
Forslag til vedtak: 

Møteprotokollen for møte 11.10.21 godkjennes som den foreligger. 

 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 
 
KS- 113/2021 Vedtak: 

Møteprotokollen for møte 11.10.21 godkjennes som den foreligger. 

 

 

 
 
 
114/2021: Referatsaker 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1  Gjenpart av brev fra Norsk Bobil og Caravan Club Avd. Andøy, til Reno Vest IKS 
Nr. 2  Møteprotokoll fra møte i Kontrollutvalget den 09.06.21 
Nr. 3 Møteprotokoll fra møte i Kontrollutvalget den 17.06.21 
Nr. 4 Møteprotokoll fra møte i Eldrerådet den 02.11.21 
Nr. 5 Møteprotokoll fra møte i Kontrollutvalget den 04.11.21 
Nr. 6  Gjenpart av brev fra Walter Magne Norheim, dat. 12.11.21, angående forslag om nye 
forskrifter for renovasjonsordningen  
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Referatene tas til etterretning. 

 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Referatsak nr. 1 og nr. 6: 
Matz Abrahamsen (H) stilte spørsmål om hvordan kommunestyret i Andøy kan gi innspill i 
forkant av behandlingen i Reno Vest IKS. 
 
Ordføreren informerte om behandlingsmåten hos Reno Vest, og at det vil bli fremlagt egen 
sak over nyttår angående renovasjon for fritidseiendommer. 
 
Ordføreren vil be Reno Vest om en orientering i kommunestyret i desember, dersom dette 
er mulig. 
 
 
KS- 114/2021 Vedtak: 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
 
 
115/2021: SØKNAD OM SALGBEVILLING FOR ALKOHOL - COOP EXTRA ANDENES 
 
Forslag til vedtak: 
 

Under forutsetning av at det ikke kommer innvendinger fra Politiet i Andøy innvilges Coop 
Nordland, org. nr. 946 231 819, salgsbevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1, (drikk som 
inneholder over 2,5 vol. prosent og høyst 4,7 vol. prosent alkohol) for Extra Andenes, utsalgssted i 
Industriveien 4 B, Andenes. 

Salgstid: 

Mandag – fredag                               08.00 - 20.00 

Dager før søn- og helligdager           08.00 – 18.00  -  gjelder ikke dagen før Kristi 
                                                                                            Himmelfartsdag. 

Salg og utlevering av alkoholholdig drikk gruppe 1 skal ikke skje på søn- og helligdager, 1. og 17. 
mai. 

Salgsstyrer:               Elisabeth Jensen 

Stedfortreder:          Susann Nordmo 
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Både salgsstyrer og stedfortreder har avlagt og bestått kunnskapsprøven i alkoholloven. 

Bevillingen opphører senest 30.  september 2024. 

 
 

 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Ordfører Knut A. Nordmo (SP) ba om vurdering av sin habilitet da hans svigerdatter var satt 
som stedfortreder for salgsstyrer i søknaden.   
 
Han fratrådte under behandlingen og varaordfører Lill Pettersen (SP) overtok møteledelsen. 
6 representanter var til stede. 
 
Fungerende ordfører Lill Pettersen (SP) anbefalte at Knut A. Nordmo (SP) ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Knut A. Nordmo erklæres inhabil. 
 
Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
 
 
FS- 126/2021 Vedtak: 

Under forutsetning av at det ikke kommer innvendinger fra Politiet i Andøy innvilges Coop 
Nordland, org. nr. 946 231 819, salgsbevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1, (drikk som 
inneholder over 2,5 vol. prosent og høyst 4,7 vol. prosent alkohol) for Extra Andenes, 
utsalgssted i Industriveien 4 B, Andenes. 

Salgstid: 

Mandag – fredag                               08.00 - 20.00 

Dager før søn- og helligdager           08.00 – 18.00  -  gjelder ikke dagen før Kristi 
                                                                                            Himmelfartsdag. 

Salg og utlevering av alkoholholdig drikk gruppe 1 skal ikke skje på søn- og helligdager, 1. og 
17. mai. 

Salgsstyrer:               Elisabeth Jensen 

Stedfortreder:          Susann Nordmo 

Både salgsstyrer og stedfortreder har avlagt og bestått kunnskapsprøven i alkoholloven. 

Bevillingen opphører senest 30.  september 2024. 
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Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Ordfører Knut A. Nordmo (SP) ba om vurdering av sin habilitet da hans svigerdatter er satt 
som stedfortreder for salgsstyrer i søknaden.   
 
Han fratrådte under behandlingen og varaordfører Lill Pettersen (SP) overtok møteledelsen. 
20 representanter var til stede. 
 
Rune Stave (SP) ba om vurdering av sin habilitet som saksbehandler hos Forsvaret. 
Han fratrådte under behandlingen, 19 representanter var til stede. 
 
Fungerende ordfører Lill Pettersen (SP) anbefalte at Knut A. Nordmo (SP) og Rune Stave (SP) 
ble erklært inhabil. 
 
Votering: 
Knut A. Nordmo (SP) erklæres inhabil. 
Rune Stave (SP) erklæres inhabil 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
KS- 115/2021 Vedtak: 

Under forutsetning av at det ikke kommer innvendinger fra Politiet i Andøy innvilges Coop 
Nordland, org. nr. 946 231 819, salgsbevilling for alkoholholdig drikk gruppe 1, (drikk som 
inneholder over 2,5 vol. prosent og høyst 4,7 vol. prosent alkohol) for Extra Andenes, 
utsalgssted i Industriveien 4 B, Andenes. 

Salgstid: 

Mandag – fredag                               08.00 - 20.00 

Dager før søn- og helligdager           08.00 – 18.00  -  gjelder ikke dagen før Kristi 
                                                                                             Himmelfartsdag. 

Salg og utlevering av alkoholholdig drikk gruppe 1 skal ikke skje på søn- og helligdager, 1. og 
17. mai. 

Salgsstyrer:               Elisabeth Jensen 

Stedfortreder:          Susann Nordmo 

Både salgsstyrer og stedfortreder har avlagt og bestått kunnskapsprøven i alkoholloven. 

Bevillingen opphører senest 30.  september 2024. 
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Ordfører Knut A. Nordmo (SP) tiltrådte og overtok møteledelsen, 20 representanter var 
til stede. 
Rune Stave (SP) tiltrådte, 21 representanter var til stede. 
 
 
116/2021: Forbedret mobildekning i Sør-Andøy - finansiering av strømtilførsel til 
mastepunkter 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune finansierer strømtilførsel til mastepunkt i Forfjord for å legge til rette for forbedret 
mobildekning i området. 
 
Kostnadene for strømtilførsel er anslått til 82 000,- 
 
Tiltaket finansieres ved bruk av fondsmidler fra:  256080001 Disposisjonsfond 
 
 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 127/2021 Vedtak: 

Andøy kommune finansierer strømtilførsel til mastepunkt i Forfjord for å legge til rette for 
forbedret mobildekning i området. 
 
Kostnadene for strømtilførsel er anslått til 82 000,- 
 
Tiltaket finansieres ved bruk av fondsmidler fra:   256080001 Disposisjonsfond 
 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 116/2021 Vedtak: 

Andøy kommune finansierer strømtilførsel til mastepunkt i Forfjord for å legge til rette for 
forbedret mobildekning i området. 
 
Kostnadene for strømtilførsel er anslått til 82 000,- 
 
Tiltaket finansieres ved bruk av fondsmidler fra:   256080001 Disposisjonsfond 
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117/2021: Beregning av sosialhjelp 
 
Forslag til vedtak: 
 
Andøy kommune viderefører dagens praksis for beregning av sosialhjelp. 
 
 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
  
Tone Grav (SP) la på vegne av SP og H frem følgende forslag. 
Andøy kommune endrer dagens praksis fra og med 2022. 
Barnetrygden skal ikke regnes om inntekt og avkorte sosialhjelpen. 
 
Finansieres ved bruk av fondsmidler fra Disposisjonsfondet (256080001) 
 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret for forslaget fremlagt av Tone Grav (SP) på vegne av 
SP og H. 
 
FS- 128/2021 Vedtak: 

Andøy kommune endrer dagens praksis fra og med 2022. 
Barnetrygden skal ikke regnes om inntekt og avkorte sosialhjelpen. 
 
Finansieres ved bruk av fondsmidler fra Disposisjonsfondet (256080001) 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt 
 
KS- 117/2021 Vedtak: 

Andøy kommune endrer dagens praksis fra og med 2022. 
Barnetrygden skal ikke regnes som inntekt og avkorte sosialhjelpen. 
 
Finansieres ved bruk av fondsmidler fra Disposisjonsfondet (256080001) 
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118/2021: INTERKOMMUNAL PLAN MOT VOLD OG OVERGREP I NÆRE RELASJONER  
 
Forslag til vedtak: 
1.Kommunestyret vedtar interkommunal plan mot vold i nære relasjoner. 
2.Kommunestyret ber om at kommunens Forebyggingsgruppe igangsetter arbeidet med lokal 
handlingsplan i løpet av 1. halvår 2022. 
 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 129/2021 Vedtak: 

1.Kommunestyret vedtar interkommunal plan mot vold i nære relasjoner. 
2.Kommunestyret ber om at kommunens Forebyggingsgruppe igangsetter arbeidet med 
lokal handlingsplan i løpet av 1. halvår 2022. 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 118/2021 Vedtak: 

1.Kommunestyret vedtar interkommunal plan mot vold i nære relasjoner. 
2.Kommunestyret ber om at kommunens Forebyggingsgruppe igangsetter arbeidet med 
lokal handlingsplan i løpet av 1. halvår 2022. 
 
 
 
 
 
119/2021: Omsorgsboliger Andenes - utredning av alternativer 
 
Forslag til vedtak: 
 
 

1.          Kommunestyret ber administrasjonen utrede alternativer til dagens 
omsorgsboligprosjekt.  
2.          Utredningen fremlegges snarest mulig og senest ved første kommunestyremøte 2022. 
 

 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
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Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
FS- 130/2021 Vedtak: 

1.          Kommunestyret ber administrasjonen utrede alternativer til dagens 
omsorgsboligprosjekt.  
2.          Utredningen fremlegges snarest mulig og senest ved første kommunestyremøte 
2022. 

 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Eldrerådets leder, Karl Øyvind Bråten, informere fra behandlingen i eldrerådet. 
 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) la frem følgende tilleggsforslag til punkt 1: 
Utnyttelse av eksisterende areal må inngå i utredningen. 
 

  
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
Forslaget fremlagt av Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) enstemmig vedtatt. 
 
 
KS- 119/2021 Vedtak: 

1.          Kommunestyret ber administrasjonen utrede alternativer til dagens 
omsorgsboligprosjekt. Utnyttelse av eksisterende areal må inngå i utredningen. 
 
2.          Utredningen fremlegges snarest mulig og senest ved første kommunestyremøte 
2022. 

 
 
Rune Stave (SP) ble innvilget permisjon og fratrådte, 
20 representanter var til stede. 
 
120/2021: Søknad om dispensasjon fra LNFR-formålet for bruksendring av 
campingplass  
 
Forslag til vedtak: 
Kommunen gir tillatelse til søknad om dispensasjon fra LNFR-formålet for bruksendring av 
campingplass etter plan- og bygningsloven § 19-2 
 
 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Rådmannen opplyste at formuleringen i forslag til vedtak var feil.  Riktig formulering skal 
være: 
Kommunen innvilger dispensasjon fra LNFR-formålet i kommuneplanens arealdel for 
bruksendring av gnr. 36 bnr. 17 til campingplass, jfr. plan- og bygningsloven § 19-2. 
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Votering: 
Enstemmig innstilling til kommunestyret. 
 
 
FS- 133/2021 Vedtak: 

Kommunen innvilger dispensasjon fra LNFR-formålet i kommuneplanens arealdel for 
bruksendring av gnr. 36 bnr. 17 til campingplass, jfr. plan- og bygningsloven § 19-2. 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 

Arne Robert Svendsen (MDG) viste til at mange dispensasjonssøknader blir lagt frem for 
politisk behandling, og stilte spørsmål om slike saker kan behandles administrativt og 
avgjøres på delegasjon. 
 
Teknisk sjef redegjorde for praksis for behandling av slike saker. 
 
Ordføreren ba om at det blir foretatt evaluering av delegasjonsreglementet, der 
administrasjonen ble bedt om å innarbeide endringer slik at dispensasjonssaker kan avgjøres 
administativt dersom ikke noe spesielt tilsier at saken må behandles politisk.  
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
KS- 120/2021 Vedtak:  
Kommunen innvilger dispensasjon fra LNFR-formålet i kommuneplanens arealdel for 
bruksendring av gnr. 36 bnr. 17 til campingplass, jfr. plan- og bygningsloven § 19-2. 
 
 

 
Lill Inger Tyvold Berg-Olsen (SV) fratrådte, 19 representanter var til stede. 
John Helmersen (SV) tiltrådte, 20 representanter var til stede. 
 
 
121/2021: Utredning av representanten Tone Gravs forslag i sak 18/762 
 
Forslag til vedtak: 
 
Det gis ikke mulighet til å anke Andøy kommunes vedtak av 29.03.2019. 
 
 
 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
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Saken er tatt ut av sakslisten. 
 
FS- 134/2021 Vedtak: 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
  
Torfinn Bø (SP) la frem følgende forslag til vedtak: 
Andøy kommunestyre mener at feilplassering av garasjebygget i forhold til godkjente byggesøknad, 
er av vesentlig betydning for saken. Dermed kan ikke begrunnelsen som sier at avviket er av mindre 
betydning, komme til anvendelse. 
Andøy kommunestyre mener derfor at vedtak i saken er et enkeltvedtak og kan dermed påklages. 
 
 

Votering: 
Rådmannens innstilling fikk 10 stemmer. 
Forslaget fremlagt av Torfinn Bø (SP) fikk 10 stemmer. 
Rådmannens forslag vedtatt ved bruk av ordførers tilleggsstemme. 
 
KS- 121/2021 Vedtak: 

Det gis ikke mulighet til å anke Andøy kommunes vedtak av 29.03.2019. 
 
 
 
122/2021: Uttalelse til kommunal- og moderniseringsdepartementet vedrørende 
etablering av fond på 250 mNOK for Andøy kommune 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar nedenstående uttalelse som gjelder regjeringens forslag om 
etablering av fond på kroner 250 millioner for Andøy kommune. 

 
2. Kommunestyret ber ordføreren oversende uttalelsen til kommunal- og 

moderniseringsdepartementet. 

 
3. Kommunestyret ber administrasjonen legge fram et forslag til handlingsregel som gjelder 

bruk av ekstraordinære inntekter, med utgangspunkt i vedlagte utkast. 

 
 
 
Formannskapet 08.11.2021: 
 
Behandling: 
  
Ordføreren la frem følgende endringsforslag: 
Formannskapet gir ordfører og rådmann fullmakt til å invitere Kommunal- og 
moderniseringsdepartementet til dialogmøte med utvidet formannskap. 
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Votering: 
Enstemmig innstilling for ordførerens forslag. 
 
FS- 137/2021 Vedtak: 

Formannskapet gir ordfører og rådmann fullmakt til å invitere Kommunal- og 
moderniserinsdepartementet til dialogmøte med utvidet formannskap. 
 
 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 122/2021 Vedtak: 

Kommunestyret gir ordfører og rådmann fullmakt til å invitere Kommunal- og 
moderniserinsdepartementet til dialogmøte med utvidet formannskap. 
 
 
 
Rune Stave tiltrådte, 21 representanter var til stede. 
 
 
123/2021: FORVALTNINGSREVISJON UNDERVISNINGSSEKTORETN 
 
Forslag til vedtak: 
 
 

Kommunestyret tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Undervisningssektoren», avgitt av 
kommunerevisoren 5.10.2021, til orientering. 
 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 123/2021 Vedtak: 

Kommunestyret tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Undervisningssektoren», avgitt av 
kommunerevisoren 5.10.2021, til orientering. 
 
 
 
 
124/2021: Kontrollutvalgets årsmelding for 2020 
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Forslag til vedtak: 
 
Kontrollutvalget har i møte 18.02.21 gitt slik enstemmig innstilling til kommunestyret: 
 
Kommunestyret tar årsmelding 2020 for Andøy kontrollutvalg til orientering. 
 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
KS- 124/2021 Vedtak: 

Kommunestyret tar årsmelding 2020 for Andøy kontrollutvalg til orientering. 
 
 
 
125/2021: Spørsmål og interpellasjoner 
 
Spørsmål fra Torfinn Bø angående rekruttering av nødvendig kompetanse 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
 

Torfinn Bø (SP) stilte følgende spørsmål: 
Jeg registrere at Andøy kommune opplever problemer med å rekruttere nødvendig 
kompetanse på flere fagområder. Dette gjelder f eks: 

· Sykepleierkompetanse 
· Lærere med godkjent utdanning. 
· Kommunepsykolog 

Også på andre fagfelt trenges fagkompetanse. 
 
Kampen om arbeidskraften vil bli hard i årene framover. Jeg registrerer at mange kommuner 
nå lanserer ulike incentiver i stillingsannonser for å gjøre seg mer «lekker» på 
arbeidsmarkedet. Det har også noen av våre nabokommuner gjort. 
 
Mitt spørsmål blir derfor: 
Har Andøy kommune som organisasjon noen strategi for å posisjonere seg i på en positiv 
måte på framtidens arbeidsmarked? 
 
Rådmannen svarte: 
For å kunne oppfylle de lovbestemte kravene om forsvarlig tjenesteyting må Andøy 
kommune være i stand til å rekruttere ansatte med riktig kompetanse. 
 
Vi har merket at det har blitt vanskeligere å rekruttere til en del stillinger den senere tid og vi 
har for tiden ikke avsatt midler på budsjettet til konkrete rekrutteringstiltak. 
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I Andøy kommunes planstrategi fremgår det at det skal utarbeides egen rekrutteringsstrategi 
i 2022. Dette innebærer at det vil bli nedsatt en egen partssammensatt arbeidsgruppe som 
vil utarbeide forslag til slik strategi som deretter vil bli behandlet av kommunestyret. 
 
I dette arbeidet vil det også bli en dialog med nabokommunene for å finne ut av hvilke 
erfaringer de har med ulike eksisterende rekrutteringstiltak og se om det er mulig å innføre 
noen felles tiltak for Vesterålen. Det vil være avgjørende å komme fram til effektfulle tiltak 
som både bidrar til å rekruttere og til å beholde arbeidstakere. 
 
 
 
 
 
 
126/2021: HØRING AV STRATEGISK PLAN FOR JORDVERN I NORDLAND 2022-2025 
 
Forslag til vedtak: 
Andøy kommune ønsker å komme med innspill til hvordan vern av dyrka og dyrkbar jord kan bedres, 
og målene i «strategisk plan for jordvern i Nordland» kan nås. 

1. Når dyrka og dyrkbare arealer reguleres til annet formål etter plan- og bygningsloven, skal det 
settes krav om at det dokumenteres hvilke andre arealer som har vært vurdert og hvorfor de er 
forkastet. 

2. Ved behandling av dispensasjoner der dyrka og dyrkbar jord inngår, løftes slike saker til et høyere 
nivå, til Statsforvalteren. 

3. Tilskuddet per da til ny drenering av dyrka jord må økes, for å sikre at arealene holdes i hevd og 
drives. 

4. Midler til «tiltak i beiteområder» må økes, for å kunne utnytte beiteressursene i utmarka i 
fremtiden. Det er en forutsetning for bruken av utmarka at infrastruktur som gjerder, grinder, klyv 
og ferister er på plass når dyr slippes. Midlene må også kunne brukes til avklaring av beiteretter og 
gjerdeplikter. 
 
 

 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
  
Jitse Buitink (SV) la frem følgende forslag til nytt punkt 5: 
Ved å øke midler til forskning på alternativ bruk av matjord som er ute av produksjon og ved å legge 
til rette for alternativ bruk av dyrket mark. 
 
  
Matz Abrahamsen (H) la frem følgende endringsforslag på vegne av H og SP: 
Andøy kommune ønsker ikke å komme med innspill til «Strategisk plan for jordvern i Nordland 2022-
2025».  
Bakgrunnen for dette er at relevante parter som formannskap, landbruksnemnd og andre 
organisasjoner ikke har hatt mulighet til å komme med innspill til høringen. 
 
 

Votering:  
Forslaget fremlagt av Matz Abrahamsen (H) på vegne at H og SP vedtatt med 15 stemmer 
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for, mot 6 stemmer for rådmannens innstilling. 
 
KS- 126/2021 Vedtak: 

 
Andøy kommune ønsker ikke å komme med innspill til «Strategisk plan for jordvern i 
Nordland 2022-2025».  
Bakgrunnen for dette er at relevante parter som formannskap, landbruksnemnd og andre 
organisasjoner ikke har hatt mulighet til å komme med innspill til høringen. 
 
 
 
MUNTLIG SPØRSMÅL 
 
Anitha Bendiksen (AP) viste til oppslag i media angående organisering av PPT på Sortland 
og i Hadsel hvor det fremkommer at det er to lovlige måter for organisering av PPT-
tjenesten. Hun stilte spørsmål om Andøy er innenfor dette regelverket. 
 
Rådmannen svarte at det PPT kan organiseres enten som kommunefellesskap eller etter 
vertskommunemodell.  En kommune kan også ha egen PPT slik det er i Andøy. 
                                      
                                                ********* 
 
Ordføreren foreslo at sak 127/2021 – Revisjonsordning skulle behandles i lukket møte, 
jfr. Kl. § 11-5, 2. ledd sammenholdt med forvaltningslovens § 13, 1. ledd nr. 1. 
 
Votering: 
Lukket møte. 
 
 
LUKKET MØTE: 
 
127/2021: REVISJONSORDNING I ANDØY KOMMUNE 
 
Kontrollutvalgets innstilling: 
 
 

1. Gjeldende revisjonsordning for Andøy kommune og Andøy Havn KF med ansatt revisor 
avvikles.  
 

2. Andøy kommune anskaffer revisjonstjenester for kommunen og kommunale foretak i egenregi 
gjennom deltakelse i KomRev NORD IKS.  
 

3. Det inngås dialog med KomRev NORD IKS om kjøp av revisjonstjenester ut 2021. Det tas sikte 
på at kommunen behandles som ordinær deltaker i selskapet fra 1.1.2022, selv om det formelle 
ikke kan være på plass til dette tidspunktet.  
 
 
 
 
Kommunestyret 22.11.2021: 
 
Behandling: 
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Lill Pettersen (SP) la på vegne av H og SP frem følgende forslag til vedtak: 
1. Andøy kommune viderefører dagens ordning for 2021. 
2. Det igangsettes utlysning for å innhente tilbud på fremtidig revisjonsordning. 
 
 

Anitha Bendiksen (AP) ba om vurdering av sin habilitet da hennes svigerinne er ansatt i 
KomRev NORD IKS. Hun fratrådte under behandlingen, 20 representanter var til stede. 
Ordføreren anbefalte at Anitha Bendiksen (AP) ble erklært habil. 
 
Votering: 
Anitha Bendiksen (AP) erklæres habil. 
Anitha Bendiksen tiltrådte, 21 representanter var til stede. 
 
 
 
KS- 127/2021 Vedtak: 

1. Andøy kommune viderefører dagens ordning for 2021. 
2. Det igangsettes utlysning for å innhente tilbud på fremtidig revisjonsordning. 
 
 
 
 


